Bonjour à tous,  Hello everybody,

Les infos de ce mois concernent l'international :

- L'association BBS Italie a été crée en 2009, son site Web est  http://www.asbbi.it/index.htm

- La conférence BBS américaine aura lieu du 14 au 16 juin 2012 à Durham, North Carolina : renseignements /inscriptions sur www.lmbbsa.org

- la conférence BBS britannique aura lieu du 20 au 22 avril 2012 à Northampton, UK.

- Le rapport officiel de la conférence BBS Northampton 2011 vient de sortir, il est téléchargeable (en anglais seulement) sur http://www.lmbbs.org.uk/LMBBS/file/Reports/Conference-Report-2011.pdf
Il est plus complet que le résumé de mes prises de notes de Mai 2011.

Francis

Ces infomails sont libres et indépendants de toute association.
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The info of this month is about international news :

- the Italian BBS association has been created in 2009, its website is http://www.asbbi.it/index.htm

- the American BBS conference will take place on June 14th to 16th 2012 in Durham, North Carolina : information/registration on www.lmbbsa.org

- the British BBS conference will take place on April 20th to 22nd 2012 in Northampton, UK.

The official report of BBS conference Northampton 2011 has just been issued, you can download it (in English only) on : http://www.lmbbs.org.uk/LMBBS/file/Reports/Conference-Report-2011.pdf
It it more complete that the short summary of my notes of May 2011.

Francis

These infomails are free and independent of any association
